
Het Colloquium in Stará Lesná

Vier dagen met lezingen. Lange dagen, maar ook erg interessante. De nadruk

lag, zoals meestal, op oecologische onderwerpen, en dat is altijd boeiend.

Opvallend was, datalle lezingen zonder uitzondering in het Engels werden

gehouden. Er waren dan ook maar twee Fransen aanwezig. Deelnemers uit

Centraal- en Oost-Europa spraken allemaal Engels, alsof zij het nooit anders

hadden gedaan. Er zullenergens in 2000 Proceedings verschijnen met daarin

de teksten van de voordrachten. Even geduld dus.

Halverwege was er een leuke excursiedag. Per vlot zijn we de "Kleine Donau"

afgezakt, die daar door een soort Schlucht ofCanyon loopt. Een hele leuke

tocht. Daarna een lunch met Slowaakse muziek en al verzamelend terugwan-

delen langs de rivier. Er was natuurlijk een Post-Congress excursie georgani-

seerd, naar "Slovak Paradise", maar daar was ik al eens geweesten dat heb ik

daarom niet meegedaan. Slovak Paradise is ook een nauwekloof met riviertje,

waar je te voet doorheenloopt. Dat kan in de zomer, omdat de rivier dan

weinig water voert. Je loopt door de bedding, over de stenen, de kloof wordt

steeds nauwer en hoger, je klimt via laddertjes omhoog en komt tenslotte

boven, waarna je te voet via een gewoonpad weer naar beneden loopt. Op dit

colloquium hebben wij ook de First Arachnological Games meegemaakt. Er

waren wedstrijden georganiseerd in volleybal, tennis en minigolf. Er werden

onvermoede talentenzichtbaar!

Tijdens de colloquia vindtook altijd de vergadering van de Société

Européenne d'Arachnologie (SEA) plaats. Dat werd behoorlijk vuurwerk, want

hoewel de vergadering officieel was aangekondigd was er helemaal niemand

van het bestuur aanwezig! Men was toch al erg ontevreden omdat er eigenlijk

nooit iets wordt georganiseerd door het bestuur, maar nu was de maat echt vol.

Zij zorgen er alleen voor, dat er weer een volgende plaats voor een

Van 12-17 juli 1999 vond in StaraLesna in Slowakije het "18th European

Colloquium of Arachnology" plaats. StaraLesna ligt in de heuvels aan de voet

van de Tatra. De Tatra is erg toeristisch en zo ook Stara Lesna. 's Avonds liep

je buiten altijd op de maat van de muziek uit één van de vele disco's. Ieder

hotel daar heeftzijn eigen disco en vergelijkbare voorzieningen voor het

verwende jonge toeristenpubliek. Waarom was dan toch de keus op Stara

Lesna gevallen? Vanwegen de mooie ligging met uitzicht op de hoge, wit-

besneeuwde toppen van de Hoge Tatra, en vanwege de aanwezigheid van

Hotel Academia, eigendom van de Slowaakse Akademie van Wetenschappen.
Goede voorzieningen tegeneen redelijke prijs, een niet te versmaden voordeel

voor de organisatoren. In die voormalige achter-het-ijzeren-gordijn landen heb

je dit soort voorzieningen wel vaker. Ik heb wel eens vakantie gehouden in een

groot landhuis van zo'n academie, waar stafleden van de instituten tegen zeer

lage kosten konden logeren. Metbuitenlandse gasten zoals ik!
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volgend colloquium wordt uitgekozen. Waar betalen wij dan al die contributie dan voor? Goede vraag, maar er was

niemand om het antwoord te geven. Men wil duidelijk meer, men verwacht meer, men wil ook een meer

internationaal georiënteerd bestuur, dat de SEA beter vertegenwoordigt. Het bestuur heeft dus een aanbeveling

ontvangen om te moderniseren.Wij betalen geen contributiemeer totdat er nieuwe plannen op tafel liggen. Op de

volgende bijeenkomst zullen wij de resultaten beoordelen.

Er werden twee werkgroepen opgericht; één met als aandachtspunt hoogvenen (o.l.v. Marek Zabka) en één voor

zoute en zilte biotopen (o.l.v. Ferenc Samu). Men had behoefte aan wat meer op onderwerp gerichte samenwerking.
Er zullen nog wel meer activiteiten worden ontplooid zodra het bestuur daartoe initiatievenneemt.

De volgende bijeenkomst valt in 2000. Er waren aanbiedingen van twee kanten, één oud en één nieuw. Er lag nog

een uitnodiging van Denemarken (Aarhus) uit 1997 in Edinburg, toen wij voor Slowakije stemden, en die bleefal

die tijd in portefeuille. Nu was er ook een uitnodiging uitPortugal (Evora), maar dat aanbod werd doorde

Portugezen gracieus teruggetrokken, toen het hen duidelijk werd dat er nog een ouder aanbod uit Denemarken lag.
Dat wordt het dus: Aarhus, waar Sören Toft onze gastheer zal zijn. Ik heb zojuist de datum vernomen: 17-20 juli

2000.Wellicht tot dan!

Peter van Helsdingen


